

Alexander Hollerbach

Jurisprudenz in Freiburg

Beiträge zur Geschichte der Rechtswissenschaftlichen Fakultät der Albert-Ludwigs-Universität

[Legal Scholarship in Freiburg. Articles on the History of the Faculty of Law at the Albert-Ludwigs-Universität.]



Published in German.

Focusing on scholarly and historical aspects, Alexander Hollerbach provides the essential elements of a history of the faculty of law in Freiburg since the university was founded in 1457. The various articles focus on the 19th and 20th century, and in particular on individual legal subjects such as the philosophy of law, canon law and public law as well as the development during the Nazi period. In addition to cross-sections from general history and the history of specific subjects, a substantial part of the book consists of biographical studies of eminent scholars who were in Freiburg. This work also contains an extensive bibliography on the history of the faculty of law in Freiburg.

Alexander Hollerbach Geboren 1931; Studium der Rechtswissenschaften in Freiburg i. Br., Heidelberg und Bonn; 1957 Promotion; 1964 Habilitation; 1969–96 Ordinarius für Rechts- und Staatsphilosophie, Geschichte der Rechtswissenschaft und Kirchenrecht an der Universität Freiburg i. Br. und Direktor des Seminars für Rechtsphilosophie und Kirchenrecht; 1978 Ordentliches Mitglied der Heidelberger Akademie der Wissenschaften; 2003 juristischer Ehrendoktor der Universität Complutense in Madrid, 2009 theologischer Ehrendoktor der Universität Freiburg i. Br.

2007. XIV, 430 pages. FRA 1

ISBN 978-3-16-149248-8
cloth 129,00 €

ISBN 978-3-16-160434-8
eBook PDF 129,00 €

Order now:

https://www.mohrsiebeck.com/en/book/jurisprudenz-in-freiburg-9783161492488?no_cache=1

order@mohrsiebeck.com

Phone: +49 (0)7071-923-17

Fax: +49 (0)7071-51104